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Gymnázium Duhovka: 
zhodnocení veřejné diskuze 
a následné participace
V pondělí 31. března 2025 se v ZŠ Pod 
Marjánkou konala otevřená panelová 
diskuze, kterou pořádal Spolek Pro 
Břevnov ve spolupráci s MČ Praha 6. 
Děkujeme všem, kdo na diskuzi dorazili 
a zapojili se svými dotazy, je nám líto, 
že se nedostalo na všechny, ale prostor 
byl omezený a velký zájem veřejnosti 
odkryl problémy, které shrnujeme níže. 

Hlavní zjištění 
Potvrdilo se, že dosavadní komunikace 
s občany nebyla dostatečná a nesou-
lad mezi pohledem radnice a místních 
je stále značný. Radnice má pocit, že 
všechno vysvětlila a komunikovala, ale 
občané mají pohled naprosto opačný. 
Z toho vyplývá, že komunikaci se měl 
věnovat mnohem větší prostor.

Refl exe dosavadního postupu radnice
Dle radnice veřejných setkání k záměru 
proběhlo několik včetně jednání komise 
územního rozvoje nebo diskuze v rám-
ci zastupitelstva. Zahrnovat do tohoto 
výčtu komisi nebo zastupitelstvo ale 
není podle našeho názoru legitimní, 
protože komunikace s veřejností by 

měla probíhat proaktivně, tedy v rámci 
speciálně připravených setkání. 

Pozemek a fi nanční kontribuce Praze 6 
Radnice stejně jako zástupci Duhovky 
tvrdí, že jiné vhodné pozemky k dispo-
zici nejsou, kromě pozemků soukro-
mých developerů, kde to ale Duhovce 
ekonomicky nevycházelo. Co se týče 
fi nančních kontribucí Duhovky vůči MČ 
(poplatek za právo stavby a výše nájmu 
za pozemky a stávající budovu ZŠ), dle 
radnice jsou nastaveny dobře.

Příslib zapojení občanů do dalšího 
rozhodování a nezvládnuté navazující 
setkání ze strany radnice
Aby se alespoň částečně zohlednil 
dosud přehlížený zájem místních, bylo 
z naší iniciativy na setkání domluveno, 
že proběhne navazující participace u té-
mat, kde to ještě dává smysl. Radnice se 
však tohoto úkolu zhostila nevhodným 
způsobem, kdy participační setkání 
22. 4. realizovala v 16 hodin odpole-
dne a na půdě radnice. Dvakrát jsme 
za spolek v průběhu přípravy setkání 
jeho formu rozporovali (aby participace 

Stránka spolků a občanských 
iniciativ Prahy 6
publikuje názory jejich členů čin-
ných v Praze 6. Příspěvky zasílejte 
na  spolky-redakce@praha6. org. Archiv 
a plné  verze článků na praha6. org. Tex-
ty nevyjadřují postoje MČ , odpovídají 
za ně podepsané spolky a iniciativy. 

Letem světem
Před 5 lety šla k zemi socha 
kontroverzního maršála Koněva. 
Na jeho místě má vyrůst pomník 
Pražského povstání. → Dočká se 
Petynka konečně krytého bazénu? 
Praha 6 hledá dodavatele, rozpo-
čet půl miliardy. → Praha otestuje 
5G detektory, aby zlepšila průjezd-
nost Blanky. Semafory i vjezdy by 
měly být řízeny „chytře“. Už aby 
to bylo – ve špičce je Kulaťák spíš 
parkoviště. → Dopravu v Dejvicích 
zkomplikuje rekonstrukce ulice 
Generála Píky. Začne 19. května, 
postupné uzavírky a objížďky 
až do října. → Parkovací dům 
na Dědině nabírá další zpoždění. 
Podle magistrátu bude hotový 
nejdřív začátkem 2026 – skoro 
2,5 roku po tramvaji. → Na zámku 
Veleslavín to žije, akce střídá akci. 
I přesto ho ÚZSVM už popáté 
nabízí v aukci. Snad ani tentokrát 
nepadne do rukou necitlivému 
developerovi. 

J. Škvor, J. Koňaříková, 
Společně pro 6

dávala smysl, musí jít občanům napro-
ti a konat se mimo běžnou pracovní 
dobu a v místě záměru), ale radnice 
svůj přístup nezměnila. Na setkání pak 
za místní z Břevnova dorazili pouze 2 lidé 
(náš spolek nepočítáme). Považujeme 
za nepřijatelné, aby taková participace 
byla ze strany radnice vydávaná za regu-
lérní, a vyzýváme radnici k uspořádání 
participace řádné, která bude v souladu 
s představou veřejnosti. ■
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